
 
Bestyrelsesmøde, Ejerforeningen Annasholmsgade 14/Henriettevej 14- 
16 
 
Dato: 12-10-22 
 
Deltagere: Janne Møller, Thomas Hansen, Mette Andersen,  Erik Rudbeck.  
 
 
Referent: Erik Rudbeck 
 
Bestyrelsen.  
Lisbeth Storm har ønsket at udtræde.  
 
Maling af altaner. 
Thomas har fået tilbud på dette. Mette kender en maler, og forhører sig her om pris pog 
forventet holdbarhed. Vi tager det med på GF 23 
 
El-skab- støj fra relæ 
Er udbedret  
 
Ejendomsservice/Vicevært 
Thomas har forhørt sig. Vores nuværende aftale er fin økonomisk, så vi fastholder den 
 
Duer 
Vi accepterer det billigste tilbud. Dette vil dække tagrender og vinduer over indgangspartierne. 
Thomas sætter i værk   
 
Rensning af tagrender 
Tagrende rens. Thomas hører due-sikringsfirmaet, om de evt kan tage den opgave, når de har 
en lift oppe  
 
Vinduespudsning fællesvinduer 
Er iværksat 
 
Cykler 
Janne kontakter Havelavet/Lone og hører vedr cykler i gården. Dem der står i kælderen, som er 
fjernet tidligere, beder vi Ole om at få fjernet 
 
Forsikring 
Dækning ved f.eks indvendig vandskade. Steen har svaret at alt er ok 
 
Dørpumper 
Problemer med at døren i nr 16 ikke lukker. Erik har sat tømreren på sagen og rykker ham lige 
for det  
 
VVS 
Tjek af varmesystemet, samt trykforøgningsanlægget. Jane har den på to doo listen  



 
Lys i kælder 
Janne får et tilb ud på led og sensorer, så det tænder/slukker automatisk 
 
Affaldssortering 
Ole har påtalt, at det der smides i affaldsskakten, kun må være rest-affald og f.eks. ikke plast. 
Janne opdaterer seddel og udsender reminder 
 
Hjemmeside 
Tekst vedr procedure omkring nye navne på dørtelefoner opdateres,med Oles mail-adresse.  
 


